
 
 
 
Nautische Noden: Voorzieningenpeil 
scheepsvaart in de Drechtsteden 
 

Geacht college, 

Recentelijk heeft er een artikel in AD Dordrecht de aandacht gevestigd op enkele kwesties met 

betrekking tot ligplaatsen en voorzieningen voor schippers in de Drechtsteden1. Dit artikel maakte 

melding van mogelijke uitdagingen, vandaar dat er behoefte is aan verduidelijking en bevestiging van 

deze problemen. Het onderzoeksbureau Panteia voerde in opdracht van de gemeenten in de 

Drechtsteden een analyse uit om de knelpunten op het water in kaart te brengen. 

We willen we graag meer inzicht krijgen in de feitelijke situatie en de mogelijke keuzes en acties die 

worden overwogen naar aanleiding van dit onderzoek. Daarom verzoeken wij om het onderliggende 

onderzoek dat als basis diende voor het eerder genoemde artikel beschikbaar te stellen aan de 

gemeenteraad. Het krantenartikel heeft bij ons de volgende vragen opgeroepen: 

1. Is de gemeente op de hoogte van het onderzoek dat is uitgevoerd door onderzoeksbureau 
Panteia in opdracht van de gemeenten in de Drechtsteden met betrekking tot knelpunten op 
het water? Kan dit onderzoek worden verstrekt aan de gemeenteraad? 

2. Herkent de gemeente het beeld dat in het artikel wordt geschetst dat er een groot tekort is 
aan voorzieningen voor beroepsvaart en pleziervaart? 

3. Zijn er plannen of initiatieven van de gemeente Dordrecht om de infrastructuur en 
voorzieningen voor schippers in de Drechtsteden te verbeteren? 

4. Zijn er momenteel voldoende voorzieningen om het veilige vervoer van gevaarlijke stoffen 
door schippers in de Drechtsteden, met speciale aandacht voor de Kolenhaven in Dordrecht, 
te waarborgen? 

5. Zijn er maatregelen overwogen om de pleziervaart in de Drechtsteden te ondersteunen, met 
inbegrip van kortdurende aanmeermogelijkheden en basisvoorzieningen zoals drinkwater en 
afvalverwerking? 

6. Zijn de huidige bunkerstations voor schone brandstoffen zoals LNG, methanol en waterstof in 
de Drechtsteden momenteel te dicht bij woonwijken gelegen, en zo ja, welke stappen 
overweegt de gemeente om deze situatie aan te pakken en de veiligheid te waarborgen? 

7. Heeft de gemeente informatie over de betrouwbaarheid van walstroomaansluitingen voor 
schippers in de Drechtsteden? Zo ja, welke maatregelen overweegt de gemeente om 
eventuele betrouwbaarheidsproblemen aan te pakken en de walstroomvoorziening te 
verbeteren? 

 
1 Zie https://www.ad.nl/dordrecht/drechtsteden-een-schipperswalhalla-nee-hoor-schippers-bemerken-groot-
tekort-aan-voorzieningen~a1dd96e4/ 
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8. Overweegt de gemeente samenwerking met private investeerders of andere 
belanghebbenden om eventuele infrastructuur- en voorzieningstekorten voor schippers aan 
te pakken? 

9. Kunt u inzicht geven in de beschikbare financiële middelen en budgetten om eventuele 
problemen aan te pakken en de maritieme positie van de Drechtsteden te versterken? 

10. Hoe gaat de gemeente Dordrecht om met de zorgen en klachten van schippers in de regio, 
en welke stappen worden genomen om deze aan te pakken? 

11. Is de gemeente van plan om de informatievoorziening voor schippers te verbeteren, inclusief 
online beschikbaarheid van vrije ligplaatsen, zoals elders in het artikel werd genoemd? 

12. Is de gemeente Dordrecht actief betrokken bij overleg en samenwerking met de omliggende 
Drechtsteden gemeenten om de genoemde kwesties met betrekking tot ligplaatsen, 
voorzieningen en infrastructuur voor schippers in de regio gezamenlijk aan te pakken? Zo ja, 
kunt u inzicht geven in de aard en het resultaat van deze samenwerking? 

 
Met vriendelijke groet 
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